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Ing. Puci: 

Interpelácia sa týka Kanalizácie Trebišov – Milhostov. Bavili sme sa tuná nie na ostatnom ale 

predtým na zastupiteľstve, že celá vec, resp. verejné obstarávanie skončilo na úrade pre 

verejné obstarávanie, že to jeden z účastníkov napadol. Bavili sme sa vtedy o tom, že mesto 

požiada ministerstvo o predlženie lehoty na realizáciu celej stavby. Chcel by som vedieť 

v akom stave to je dnes, či vôbec ešte má Milhostov šancu nato, aby sa stavba zrealizovala 

alebo je to už vec, ktorá pre Trebišov je v nedohľadne.  

 

Ing. Kolesár: 

Kanalizácia Milhostov, najnovší vývoj v kauze je, že úrad pre verejné obstarávanie podal 

trestné oznámenie na neznámeho páchateľa pre trestný čin machinácií pri verejnom 

obstarávaní. Úrad boja proti korupcií vyšetruje túto kauzu, požiadal mesto o všetok materiál. 

Okrem toho, že celú záležitosť rieši Krajský súd v Bratislave po podaní spoločnosti ZIP,  

o tom som vás už informoval, ale novinka je vyšetrovanie úradom boja proti korupcií. 

Materiál a korešpondenciu, ktorú sme mali k dispozícií sme odstúpili úradu boja. Pri 

zisťovaní podmienok, za ktorých bol schválený nenávratný finančný príspevok sme dospeli 

k zisteniu, že napriek tomu, že termín na vybudovanie kanalizácie podľa zmluvy uzatvorenej 

je júl 2012, čo je technicky nereálne. Podľa podmienok výzvy v ktorej tento projekt bol 

podaný je možné realizovať dielo do konca roku 2015. Aby sa táto realizácia uskutočnila 

alebo aby sa zistili podmienky, za ktorých by ju bolo možné realizovať, vzhľadom na všetky 

veci, ktoré sa udiali v celom procese absolvovali sme i včera stretnutie s východoslovenskou 

vodárenskou spoločnosťou, kde sme sa zaujímali o ich pohľad na vec a o technické možnosti 

za akých by oni vedeli na tomto projekte participovať, resp. či realizácia tohto projektu 

podmieňuje Projekt rozšírenia intenzifikácie  čistiarni odpadových vôd v Trebišove. Podľa 

informácii, ktoré sme získali, potvrdili nám, že je tomu tak a plánujeme stretnutie na 

generálnom riaditeľstve východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, aby sme skúsili 

dohodnúť podmienky spolufinancovania. Pretože tak, ako máš informácie ešte z minulého 

roku, ten záujem o spolufinancovanie bol, len po udalostiach, ktoré viedli až ku zrušeniu 

všetkých súťaži, komunikácia bola prerušená. Chcem obnoviť komunikáciu v tejto veci 

pretože dnes sme v časti Kanalizácia Milhostov, dá sa povedať úplne na začiatku. Ako sa  

k celej veci postaví úrad boja proti korupcií, resp. iné orgány, toto nedokážeme predvídať. 

Potom, ako všetky ostatné náležitosti tohto projektu, to znamená prípadné spolufinancovanie 

VVS a technické zmeny, ktoré je potrebné na projekte vykonať, keď toto všetko bude 

pohromade spolu s návrhom na zmenu termínu projektu je možné práce na tomto projekte 

obnoviť.  

 

Ing. Puci: 

V rámci tej zmluvy, ako si vravel, že ste zistili, že stačí ukončiť celý projekt alebo realizáciu 

do roku 2015. Nie je tam potrebná písomná žiadosť zo strany mesta, aby tá lehota bola 

predĺžená? Teoretický je to možné, len či nemusí byť žiadosť, resp. podpísaný dodatok 

k zmluve, aby sa ten termín predlžil až do toho roka 2015. 

 



Ing. Kolesár: 

Áno, určite je, to som aj povedal a tá žiadosť o zmenu termínu, ako žiadosť o zmenu projektu 

navrhujeme, aby bola spolu s návrhmi zmeny technického riešenia. To je bod napojenia, 

ktorý nebude na kpt. Nálepku ale má byť pod nadjazdom, to je vybudovanie odbočky pre 

cukrovarskú kolóniu, severnú i južnú a vybudovanie odbočky pre priemyselný park. Pretože 

vieš, že všetky tieto technické veci absentujú.  
 

Ing. Puci: 

Áno, len nie je tam lehota dokedy sa dá podať žiadosť o predlženie termínu pred vypršaním 

pôvodného termínu? Jeden alebo  až tri mesiace pred vypršaním pôvodného termínu musí 

mesto požiadať o zmenu lehoty. Ja len v dobrom upozorňujem, aby sme opäť niečo 

neprešvihli.  

 

Ing. Kolesár: 

Podľa doteraz zistených informácií nie je, ale samozrejme vítame tento podnet a budeme 

konať tak. Ale až potom, čo prebehnú rokovania na generálnom riaditeľstve 

východoslovenskej vodárenskej spoločnosti lebo tam sú veci, ktoré súvisia 

s východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou. Minimálne tak, ako sme hovorili stavebný 

dozor, aby robil ten, kto to celé bude prevádzkovať na konci a takto nebol projekt 

pripravovaný. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 1. 2. 2012 
 


